


Vytipované lokality:

• Východní lokalita u 
hřbitova má riziko 
záplavy

• Západní lokalita je 
již částečně 
schválena pro 
venkovskou 
výstavbu

• K dispozici také
veškeré sítě
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Vytipované lokality:

Parcely sousedící 
s obecními 
pozemky 
identifikovány

- Nyní by se měl
připravit
vyjednávací plán
s nabídkou
vlastníkům



DALŠÍ KROKY:

2. Schválení záměru obce na změnu územního plánu

3. Výkup pozemků

4. Rozhodnutí o developingu projektu


